

English

We acknowledge our responsibility to respect the environment and manage our impacts for the benefit of the communities in which we operate, and we are committed to measuring and managing those impacts and finding innovative ways to reduce them. We will:

- implement sound environmental practices in the design, development and operation of our hotels
- encourage the development and integration of sustainable technologies
- endeavour to reduce our use of energy and water, and re-use and recycle the resources consumed by our business wherever practical
- engage our customers, colleagues, hotel owners, suppliers and contractors in our efforts to protect the environment
- provide the training and resources required to meet our objectives
- monitor, record and benchmark our environmental performance on a regular basis
- make business decisions that take these commitments into account
- communicate our policies, practices and programmes to all our stakeholders.

Simplified Chinese

我们承认，我们的职责是尊重环境并管理我们的影响，为我们运营所在的社区造福，我们承诺评估并管理这些影响，并找出创新的方法来降低影响。我们将：

- 在我们酒店的设计、开发和运营方面实施妥善的环境保护实践
- 鼓励开发和整合可持续发展的技术
- 努力减少能源和水资源的使用，只要可行，重复使用和循环使用我们的业务经营消耗的资源
- 让我们的客户、同事、酒店业主、供应商和合同方参与进来，共同努力保护环境
- 提供实现我们的目标所需的培训和资源
- 定期监控、记录和检测我们的环保绩效
- 在制定商业决策时考虑这些承诺
- 将我们的政策、实践和计划告知我们的所有利益相关者。